
PROTOKÓŁ NR 66/24 Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU 

I FINANSÓW, KTÓRE ODBYŁO SIĘ W DNIU 19 LUTEGO 2024 ROKU 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Anna Sykosz na podstawie listy 

obecności (załącznik nr 1) stwierdziła prawomocność obrad – obecnych 

5 członków Komisji. Po czym przystąpiła do realizacji następującego 

porządku obrad: 

1) opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok 

(druk nr 8/2024) wraz z autopoprawką (druk nr 8a/2024), 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnogórskiego na lata 2024-2028 (druk nr 9/2024) wraz 

z autopoprawką (druk nr 9a/2024), 

2) informacja na temat źródeł finansowania zadań oświatowych w 2023 

roku, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Ad 1a) 

Mariusz Dzwonkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok wraz 

z autopoprawką. 

Radny Eugeniusz Ptak odnosząc się do zwiększenia w planie wydatków 

Wydziału Inwestycji i Drogownictwa w kwocie 980 tys. zł w rozdziale 60014 

Drogi publiczne powiatowe celem przekazania dotacji dla gmin 

na przeprowadzenie remontów dróg powiatowych w oparciu o planowane 

do zawarcia porozumienie zapytał dlaczego przyjęto taką formę 

„przeznaczania środków” na remonty dróg powiatowych a nie poprzez 

Zarząd Dróg Powiatowych. 
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Skarbnik Powiatu wyjaśnił, że wybrano formę „powierzenia zadań”, 

ze względu na „szybkość transferu pieniędzy i szybkość realizacji”. Po czym 

omówił to zagadnienie. 

Radny Dariusz Wysypoł w uzupełnieniu odpowiedzi udzielonej przez 

Skarbnika poinformował, że włodarze gmin spotkali się ze Starostą i ten 

temat był analizowany i został wybrany „najbardziej optymalny sposób 

naprawy dróg”. Myśli, że będzie to skuteczna metoda gdy „same gminy 

to zrobią”. Następnie zapytał jaki jest podział kwot pomiędzy poszczególne 

gminy. Ponadto zapytał jaką kwotę otrzyma Gmina Radzionków i jaką kwotą 

będzie musiała dofinansować realizację zadania. 

Przybył radny Jarosław Czapla. 

Skarbnik Powiatu odpowiedział, że założenia dotyczące podziału środków 

były takie, że na kilometr drogi w gminach wiejskich przeznaczono kwotę 

3,5 tys. zł, natomiast w gminach miejskich 7 tys. zł. Po czym poinformował, 

że w przypadku Radzionkowa jest to kwota 73 500 zł i dodał: „bo to 

w zależności od ilości dróg powiatowych pomnożone przez tą stawkę”. 

Nie ma wiedzy na temat tego jaką kwotę Gmina będzie musiała dołożyć. 

Radny Dariusz Wysypoł stwierdził, że kwota wydaje się niska gdy weźmie 

się pod uwagę, że określone wstępnie „podstawowe, doraźne utrzymanie” 

zdegradowanego fragmentu ul. św. Wojciecha przekracza tą kwotę 

parokrotnie. Po czym podsumował, że na pewno te kwoty „nie powalają” ale 

dobrze, że obrano taki kierunek żeby tym problemem się zająć. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: obecnych – 6, „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” 

– 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 
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Ad 1b) 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego na lata 2024-2028 wraz 

z autopoprawką. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: obecnych – 6, „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” 

– 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 2) 

Skarbnik Powiatu przedstawił informację na temat źródeł finansowania 

zadań oświatowych w 2023 roku (załącznik nr 2). 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że przedstawiona informacja została 

przesłana na skrzynki e-mailowe radnych. 

Ad 3) 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie protokół nr 65/24 

z posiedzenia Komisji w dniu 29 stycznia 2024 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 6, „za” – 6, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” 

– 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 4) 

Przewodnicząca Komisji przypomniała termin najbliższej sesji Rady Powiatu 

– 22 lutego br. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

(-) Anna Sykosz 


